

AGM 2005, Amateur Powerlifting Committee, St. Poelten, Austria

19:00

Present members of the board: Edwin Angstrom, James Rouse, Meinhard Schroeder, Heinz Buhl, Martin Heindl.

Further: Gabriele Buhl, Karin Heindl

1) Rule proposed amendment for the deadlifting: if someone has lost at least 50% of the fingers with a hand, he may use a grasp assistance. (q finger is considered as lost if two part of it are missing. The grasp assistance is put with a loop around the wrist and winded around the bar. The end of the grasp assistance must be hold between the bar and the fingers.)



- 2) Slovakia (President Rudolf Siska) is a full member as federation.
- 3) Records of other federations are not taken over.
- 4) Judges of other federations are not taken over automatically.
- 5) Edwin Angstrom, James Rouse, Meinhard Schroeder, Martin Heindl may train judges (national and internationally).
- 6) Edwin Angstrom, James Rouse, Meinhard Schroeder, Martin Heindl may take over judges of other federations in the respective category (with corresponding briefing). That means: a national judge of another federation can be taken over after corresponding briefing than national judge.
- 7) the situation in the USA and also in Europe was discussed.
- 8) the worldfederation AWPC is renamed on United Amateur Powerlifting (UAP). The members of the board remain the same, since it concerns only a change of the name. Not present members of the board were asked around their further cooperation.
- 9) the world record lists will be written by Martin Heindl.
- 10) suggestion of James Rouse: with possible retire of the current president: the Vice President Martin Heindl should take over the busyness of the president. Martin Heindl suggested for this case: James Rouse, present member of the board, should be president until next election. Agreement on James Rouse.
- 11) the Worlds 2006 was given to the USA, James Rouse, Edwin Angstrom. Date: 3.-4. week in October.
- 12) Italy is candidate for the Worlds 2007.

All resolutions were unanimous.

Martin Heindl
UAP Vice president

19:00

Anwesende Vorstandsmitglieder:

Edwin Angstrom, James Rouse, Meinhard Schröder, Heinz Buhl, Martin Heindl.

Weiters: Gabriele Buhl, Karin Heindl

- 1) Regeländerungsvorschlag fürs Kreuzheben: wenn jemand bei einer Hand mindestens 50% der Finger verloren hat, darf er eine Griffhilfe verwenden. (Ein Finger gilt dann als verloren, wenn zwei Glieder davon fehlen. Die Griffhilfe wird mit einer Schlaufe um das Handgelenk gelegt und einem Band die um die Hantel gewickelt. Das Ende des Bandes muss zwischen der Hantel und den Fingern sein und gehalten werden.)



- 2) Die Slowakei wird als Verband aufgenommen. (Präsident Rudolf Siska)
- 3) Rekorde anderer Verbände werden nicht übernommen.
- 4) Referees anderer Verbände werden nicht automatisch übernommen.
- 5) Edwin Angstrom, James Rouse, Meinhard Schröder, Martin Heindl dürfen Kampfrichter ausbilden (national und international).
- 6) Edwin Angstrom, James Rouse, Meinhard Schröder, Martin Heindl dürfen Kampfrichter anderer Verbände in der jeweiligen Kategorie (mit dementsprechender Einweisung) übernehmen. Das heißt: ein nationaler Kampfrichter eines anderen Verbandes kann nach dementsprechender Einweisung als nationaler Kampfrichter übernommen werden.
- 7) Die Situation in den USA und auch in Europa wurde diskutiert.
- 8) Der Weltverband AWPC wird auf United Amateur Powerlifting (UAP) umbenannt. Die Vorstandsmitglieder bleiben die gleichen, da es sich nur um eine Namensänderung handelt. Nicht anwesende Vorstandsmitglieder werden um ihre weitere Mitarbeit befragt.
- 9) Die Weltrekordlisten werden von Martin Heindl geführt.
- 10) Vorschlag von James Rouse: bei einem eventuellen Rückzuges des derzeitigen Präsidenten soll Martin Heindl, der derzeitige Vizepräsident, dessen Amt übernehmen. Martin Heindl schlug seinerseits für diesen Fall James Rouse, derzeitiges Vorstandsmitglied, vor. Einigung auf James Rouse.
- 11) Die WM 2006 wurde an die USA, James Rouse, Edwin Angstrom vergeben. Termin: 3.-4. Oktoberwoche.
- 12) Italien ist Kandidat für die WM 2007.

Alle Beschlüsse waren einstimmig.

Martin Heindl
UAP Vice-Präsident